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TARSUS TİCARET BORSASI 



 

YÖNETİM KURULU BAŞKANI MUSTAFA TEKE, 

"İHRACATIN KG BAŞINA DEĞERİ DÜŞTÜ.” 

 

Borsa olağan yönetim kurulu toplantısında 6 aylık ihracatı değerlendirdi,” İhracatın kg başına 

değeri düştü.” 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke’nin başkanlığında gerçekleşen toplantıda Yönetim 

Kurulu Üyeleri Yücel Gürbüz, İlhan Titiz ve Ayhan Bayram gündem sonrası TİM ‘in açıkladığı 

ihracat rakamlarını değerlendirdi. 

Türkiye İhracatçılar Meclisinin Ocak-Haziran 2024 arası açıkladığı verilerine değinilen 

toplantıda Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, “Kur politikası, küresel resesyonun yol açtığı 

sert rekabet ortamı, pazar kaybetmemek için yapılan fiyat savaşları, mevsimsellik ve ucuz 

ürünlere yönelme nedenleri ile yılın ilk yarısında geçen yılın aynı dönemine kıyasla yüzde 2 

artan ihracatımız da kg başına değerde önemli oranda geriledi. “ ifadesinde bulundu. 

İhracatın kg başına değerinin gerileyerek 1,57 dolardan 1,42 dolara indiğini söyleyen Yönetim 

Kurulu Başkanı Mustafa Teke, “Daha fazla mal üretip, daha fazla çalışıp, daha fazla enerji ve 

hammadde tüketip daha az kazanıyoruz. Kısacası kas gücüne dayalı üretim yaparak çalışıyoruz. 

İhracatçılar için marka olmak ve marka bilinci oluşturmanın önemli bir öncelik olma noktasına 

gelmesi gerekiyor. 'Bunun için çok daha fazla Ar-Ge ve marka yatırımı yapılması gerektiğini 

hepimiz artık biliyoruz. Ar-Ge, bir maliyet değil, şirketin geleceğine yönelik yatırımdır. Marka 

ise rekabet avantajı katan en önemli maddi olmayan değerdir. 

Ar-Ge dediklerinde onun ne olduğunu sorgulamadık, marka dendiğinde “Ne yapacağım 

markayı? Ben 



 

Para kazanıyorum” demek yeterli idi. Bugün artık bu konuda ciddi bir bilinç oluşturulması 

önem arz ediyor. Çünkü bugün giderek ciddi bir şekilde acımasızca gelişen rekabet ortamında 

artık markalarımız olmak zorunda.” İfadelerinde bulundu. 

 

BORSA MECLİS BAŞKANI MURAT KAYA,  
“SU HAYATTIR.” 

 

Borsa Meclis Başkanı Murat Kaya, “Su hayattır.” 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya TÜİK verilerine göre böyle giderse 

Türkiye’nin 2030 yılında su fakiri bir ülke olacağını belirterek, tarımda vahşi sulamanın 

kesinlikle kaldırılması gerektiğini söyledi. 

“Küresel ısınma iklim değişikliğini tetikliyor. Mevsimsel yağışları da artık alamıyoruz 

.Türkiye’nin su stresi seviyesi 2040 yılına gelindiğinde 4,27 olacak. Böylece stres oranı 

“yüksek”ten “çok yüksek”e çıkacak. Böylece Türkiye 161 ülke içinde su stresinin en yoğun 

yaşandığı 27. ülke olacak..” diyen Meclis Başkanı Murat Kaya, 

“Kesinlikle önümüzdeki en büyük tehlike su sıkıntısı. İklim değişikliklerinden dolayı belki bunu 

önümüzdeki yıllarda daha çok yaşayacağız. Allah’ın bize emanet ettiği dünyaya maalesef iyi 

bakamadık, iyi kullanamadık. Dolayısıyla bu dengesizliklerin içerisinde ciddi sorunlar, 

dengesizlikler oluştu. İklim değişikliğiyle bırakın içme suyunu, önümüzdeki yıllarda tarımsal 

gıda da bu sorun büyük sıkıntılara yol açacaktır. Yani bu sorununun ciddi anlamda önlemlerinin 

alınması gerekiyor. Şu anda su konusunda bir kriz yaşamıyor olabiliriz. Ancak gelecek nesillere 

sağlıklı içme suyu bırakabilmek için bugünü kontrol altına almamız gerekir” dedi. 

“Sanayiden hizmet sektörüne, kamudan hane halkına kadar hepimiz su kaynaklarını verimli 

kullanmalıyız. Çünkü bu değişimden hepimiz sorumluyuz” 



 

“Su hayattır su çok kıymetlidir” diyen Murat Kaya, önümüzdeki yıllarda suyu daha düzgün, 

sağlıklı ve tutumlu kullanılması için ne gerekiyorsa yapılması gerektiğini dile getirdi, 

Tarımsal sulama alanları ile artan nüfusun yanında gelişen ekonomisi ve büyüyen kentleriyle 

Türkiye’nin ‘su fakiri’ olma yolunda hızla ilerlediğine dikkat çeken Borsa Meclis Başkanı Murat 

Kaya “Türkiye’de kişi başı günlük su kullanımı TUİK verilerine göre 216 litreye ulaştı. Bir kişinin 

günlük su kullanımında israf ettiği su 92 litredir. Biz su zengini bir ülke değiliz. Bunlara dikkat 

etmemiz gerekiyor. Hükümet olarak bu konuya çözüm bulmamız, önlem almamız, bir program 

yapmamız gerekiyor. Özellikle tarımda vahşi sulamanın kesinlikle kaldırılması lazım. Modern 

sulama sistemlerinin devreye girmesi lazım. Çözüm için etkili bir su yönetimine ihtiyaç vardır. 

Ürün deseni havzalardaki su durumuna göre planlanmalıdır. Tamamen kapalı devre sulama 

sistemlerine geçilmelidir. Su hasadı konusu, kamunun altyapı yatırım planlamasına acil olarak 

alınmalıdır. Sanayiden hizmet sektörüne, kamudan hane halkına kadar hepimiz su kaynaklarını 

verimli kullanmalıyız. Çünkü bu değişimden hepimiz sorumluyuz. Bana göre bu konuda çok 

geciktik” ifadesini kullandı. 

“YAŞAMAK İÇİN SUYA İHTİYACIMIZ 

VAR” 
“Yaşamak için Suya İhtiyacımız Var” 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu haftalık olağan toplantısını gerçekleştirdi. 

icaret Borsası Yönetim Kurulu, haftalık olağan toplantısını Mustafa Teke başkanlığında 

Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, Yönetim Kurulu Üyeleri Yücel Gürbüz, İlhan 

Titiz ve Ayhan Bayram’ın katılımıyla gerçekleştirdi. 

Gündemdeki konuların görüşüldüğü toplantıda, tarımı, ticareti ve ekonomiye dair konular 

istişare edildi. 

İklim değişikliğinin tüm dünyayı ilgilendiren önemli bir konu olduğunu ifade eden ve tarımsal 

üretimimiz SU Yokluğu ile sınav veriyor diyen Yönetim Başkanı Mustafa Teke “Yıllardır yapılan 

tüm uyarılara rağmen 

su konusunda gerekli 

yatırımların 

yapılmaması ve 

mevcut suyun 

yönetilememesi 

nedeniyle tarımda 

kullanacak suyumuz 

kalmadı. Türkiye’nin 

farklı bölgelerinde, 

verimli ovalarında 

tarımsal sulamada ciddi sorunlar yaşıyoruz. Sadece barajlardaki su değil, yeraltı sularımızı da 

kontrolsüzce kullanılıyor. Suyun yarısını tarlaya götürürken veya tarlada kaybediyoruz, 

kullanamıyoruz. Suyu barajdan kapalı sistemle, borularla taşımak için halen bir gelişmişlik yok. 

T 



 

Çoğu yerde “su odaklı” üretim planlamasından söz ediliyor. Tamam, su odaklı olalım ama susuz 

üretim mi olur? Bizim önce üretici olarak suyun önemine değer vermeliyiz. Susuz Hayat Olmaz. 

Üretim Olmaz. Suyumuza sahip çıkalım. 

İş dünyasının ülke, dünya ve rakip ülkelerde olup bitenden doğrudan veya dolaylı olarak 

etkilenildiğini belirten Başkan Yardımcısı Kemal Batmaz, “OECD ve FAO ‘nun 5 yıl önceki 

görünüm raporunda dünyada önümüzdeki 10 yılda tarımsal tüketimin yıllık yüzde 1 ve 

üretimin de yüzde 1.2 artacağı öngörüldüğü söylendi. OECD ve FAO her yıl bu görünüm 

raporunu güncelliyor. Bu öngörünün ilk 5 yılı dünyada gerçekleşti. Ancak bizdeki 

gerçekleşmeler bu rapordaki verilerle oldukça farklı oldu. 

Son 5 yılda tarımsal üretimimiz ton olarak yüzde 17 arttı. Ancak dünya tarım ve gıda ürün 

fiyatları bu dönemde yüzde 20’den fazla düşerken bizde inanılmaz artışlar gösterdi. Yani 

dünyada fiyatlar düşerken bizde üretim artışına rağmen fiyatlar yükselmiştir.’ İfadelerini 

kullandı. 

BORSA YÖNETİMİNDEN, TARSUS İLÇE MİLLİ 

EĞİTİM MÜDÜRÜ OLARAK GÖREVE BAŞLAYAN 

MUSTAFA ANTEPLİOĞLU’NA ZİYARET 

 

Borsa Yönetiminden, Tarsus İlçe Milli Eğitim Müdürü olarak göreve başlayan Mustafa 

Anteplioğlu’na ziyaret. 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Yönetim Kurulu Üyeleri Yücel 

Gürbüz ve Ayhan Bayram’ın hayırlı olsun ziyaretinde ilçenin yeni eğitim öğretim dönemine ait 

konuları istişare edildi. 



 

İlçe Milli Eğitim Müdürü Anteplioğlu ziyaretten dolayı teşekkür ederek, Borsa olarak paydaş 

kurum ve kuruluşlarla istişare ve iş birliği kültürünü önemsediklerini ifade ederek, ortak 

çalışmalar ve iş birliğinde yürütülen faaliyetler kapsamında her zaman desteklerini 

esirgemeyen borsa yönetimine teşekkür etti. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke , eğitim ve öğretim alanında her zaman iş birliğine açık 

olduklarını belirterek, “Sayın Hisarcıklıoğlu’na bir kez daha teşekkür ediyorum. TOBB ‘nin 

Tarsus’a yaptırdığı 24 derslikli Tarım ve Gıda ağırlıklı Meslek Lisesi olarak faaliyete geçecek 

okulumuzun Milli Eğitim Bakanlığının Proje Okulları statüsüne yeniden alındı. Bu konuda 

yardımcı olmasını arz ettik. Sağ olsun 2 Ağustos’ta TOBB ‘nin yaptırdığı okul Bakanlıkça proje 

okulu olarak statüsünü yeniden kazandı. Öğrencilerimiz hepimizin evlatları. Onların eğitimleri 

konusunda yürütülen her projeye destek vermek taşıdığımız en önemli sorumluluklardan 

biridir. Bugüne kadar birçok projede iş birliğimiz oldu. Bundan sonrada olacaktır. “İfadesini 

kullandı. 

TARSUS TİCARET BORSASI YÖNETİM KURULU TARIM 
KREDİ KOOPERATİFLERİNE ZİYARETTE BULUNDU 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Tarım Kredi Kooperatiflerine Ziyarette bulundu. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Yönetim Kurulu Üyeleri Yücel Gürbüz ve Ayhan Bayram 

GÜNYURDU Tarım Kredi Kooperatif Müdürü Halil ÜNAL, YENİCE Tarım Kredi Kooperatif 

Müdürü Sacide GÜLTEKİN ve KAMBERHÜYÜĞÜ Tarım Kredi Kooperatif Müdürü Mithat UZUN 

‘na ziyarette bulunarak Tarsus’ta faaliyette bulunan ve üreticinin emeğini değerlendiren Tarım 

Kredi Kooperatiflerinin küçük üreticilerin, aile işletmelerinin güçlendirilmesiyle ilgili fikir 

alışverişinde bulundular. 

Tarım alanındaki sorunlar ile yapılacak projeler üzerine fikir alışverişinin de yapıldığı ziyarette 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, “Tarım Kredi Kooperatiflerimiz ortaklarının piyasa 

koşullarından olumsuz etkilenmemeleri için var olan bir yapı. Türkiye’nin tarımsal kredi ve girdi 

lideri, çiftçilerin sosyoekonomik güvencesi durumunda olan Tarım Kredi Kooperatifleri bugün, 

800 binden fazla ortağı ile Türkiye’nin 

en büyük çiftçi kuruluşudur.” Dedi. 

TOBB Akreditasyon Sistemi 

kapsamında ziyaretlere eşlik eden 

Borsa Tescil Memuru Osman Şahin 

kooperatiflerin borsa ile ilişkilerine ve 

faaliyetlerine yönelik anket çalışmasını 

da gerçekleştirmiş oldu. 

 

 



 

TARIM KREDİ KOOPERATİFLERİNE 

ZİYARETLERE DEVAM EDİLDİ 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Tarım Kredi Kooperatiflerine Ziyarette bulundu. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Yönetim Kurulu Üyeleri Yücel Gürbüz ve Ayhan Bayram, 

ULAŞ Tarım Kredi Kooperatif Müdürü Erhan SAY, KURBANLI Tarım Kredi Kooperatif Müdürü 

Ömer KÖKSAL, KADELLİ Tarım Kredi Kooperatif Müdürü Mehmet YILDIRIM ve PİRÖMERLİ 

Tarım Kredi Kooperatif Müdürü Fikri KESER ‘e ziyarette bulunarak tarım kredi kooperatiflerinin 

dünü ve bugünü ve dünyada kooperatifçilik konularında istişarede bulundular. 

Çalışanlarıyla birlikte, tarımsal faaliyetlerde kullanmak üzere ortaklarının her türlü ihtiyaçlarını 

sağlayarak üretimlerine katkıda bulunmayı, kooperatifçilik ilkeleri çerçevesinde dayanışmayı 

ve Türk tarımı ile ekonomisine hizmet etmeyi amaçlayan tarım kredi kooperatiflerinin özellikle 

son yıllarda çiftçinin gerçek dostu olarak önemli bir rol üstlendiği ziyaretlerde dile getirildi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, “Tarım Kredi Kooperatiflerimiz; köklerinde tarım olan 

ve tarım ekonomisinin içinden gelen bir ülke olarak tarım sektörünün ihtiyaçlarını görüyor ve 

anlıyor. Kooperatif ortağı olarak tüm üreticilerinin en iyiye ulaşabilmesi için de çalışmalarını 

sürdürüyor. Kooperatiflerimiz, Ülke çiftçisinin sadece üretim gereksinimlerini karşılamakla 

yetinmemekte; mahsullerini işleyip nihai ürün haline getirerek hem üreticimize katkı; hem de 

ülke ekonomisine katma değer sağlamaktadır.” Dedi. 

TOBB Akreditasyon Sistemi kapsamında ziyaretlere eşlik eden Borsa Tescil Memuru Osman 

Şahin kooperatiflerin borsa ile ilişkilerine ve faaliyetlerine yönelik anket çalışmasını da 

gerçekleştirmiş oldu. 



 

ANIZINI YAKMA ; TOPRAĞINDAN VE 

BEREKETİNDEN OLMA 

 

Tarsus Ticaret Borsası olağan yönetim 

kurulu toplantısı gerçekleşti. 

Anız yakmanın toprağı ve canlıları olumsuz 

etkileyerek, tarımsal verimliliği 

düşürdüğünü söyleyen Yönetim Kurulu 

Başkanı Mustafa Teke, Üreticileri hasat 

sonrası tarlalarındaki anızı yakmamaları ve 

alternatif yöntemlere başvurmalarını 

istedi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, 

başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz , 

yönetim Kurulu üyeleri Yücel Gürbüz , 

Ayhan Bayram ve İlhan Titiz’in istişarede 

bulunduğu ANIZ yakma konusu toplantının 

ana gündemini oluşturdu. 

Yönetim Kurulu Üyesi İlhan Titiz ise, anız 

yakmanın, genel olarak hasat sonrası 

tarlada oluşan üretim artıklarının yakılarak 

yok edilmesi olduğunu belirtirken, 

çiftçilerin kendilerine toprak işlemede 

kolaylık sağlamak amacıyla tercih ettikleri 

bu yöntemin son derece hatalı bir 

uygulama olduğunu ve toprak yapısının 

bozulmasına, tarım alanlarının 

verimsizleşmesine sebebiyet verdiğini ifade 

etti. 

Toprak verimini düşüren ve topraktaki 

canlıları öldüren anız yangınları ile 

mücadele son yıllarda devletin de politikası 

haline geldiğini, Üreticilere hasat 

döneminde alternatif yöntemler kullanarak 

tarlalarını temizlemelerini ifade eden 

Yönetim başkanı Teke,” Türkiye’de bundan 

50 yıl önce yüzde 60’lar seviyesinde olan 

anız yangınları, son yıllardaki çiftçi 

eğitimleri ve bilgilendirme çalışmaları ile 

yüzde 10’lara kadar düşmüştür. Bu iyi bir 

gelişme olmakla birlikte tamamen ortadan 

kaldırılması gereken milli bir meseledir. 

Anız yakma, bu eylemin gerçekleştirenleri 

tarafından kısa sürede faydalı olduğu iddia 

edilecek kadar düşünülmeden 

gerçekleştirilen felaket ve gerçek bir çevre 

sorunudur.” Dedi. 

 

Çiftçileri çok daha duyarlı ve dikkatli 

olmaya davet eden Teke, özellikle kırsal 

bölgelerde, ormanlık alanlara ve yol 

kenarlarına tam olarak söndürülmeden 

atılan sigara izmaritlerinin çiftçilerin 1 yıllık 

emeğini kül edebileceğini, bütün arazilerde 

ve özel mülkiyete tabi bahçelerde kesinlikle 

ateşten uzak durulması, ayrıca bahçe ve 

tarla temizliği amacıyla ateş yakılması, anız 

yakılması ve piknik esnasında ateş 

yakılması gibi yangına ve orman 

yangınlarına da neden olabileceğini 

sözlerine ekledi. 

 

 



 

MECLİS BAŞKANI MURAT KAYA "TARIMSAL 

ÜRETİM, ÜLKEMİZİN GIDA GÜVENLİĞİ VE 

EKONOMİSİ İÇİN HAYATİ ÖNEME SAHİPTİR." 

 

Tarsus Ticaret Borsası Ağustos ayı meclis toplantısı gerçekleşti. 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Toplantısı, Meclis Başkanı Murat Kaya başkanlığında yapıldı. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, 1 aylık sürede Yönetim Kurulu’nun gerçekleştirdiği 

çalışmalarla ilgili bilgilendirmede bulunduğu toplantıda ekonomi ve ticaretin yanı sıra güncel 

olaylar da istişare edildi. 

Meclis Başkanı Murat Kaya’nın açılış konuşması ve gündem maddelerinin görüşülmesinin 

ardından meclis üyeleri ile yaptığı sohbet sırasında “Tarımsal üretimde zor bir yıl yaşıyoruz.” 

Dedi. 

Stratejik olarak ve daha çok dışa bağımlı olunan ürünlerde desteklerin yetersiz olduğuna 

değinen Meclis Başkanı Murat Kaya, “ Resmi gazetede yayınlanan 2024 yılı tarımsal desteklerin 

iyileştirilmesi gerektiğini sahanın içinde biri olarak ifade etmek istiyorum. 

Mazot ve gübre desteği, toprak analizi, organik tarım desteğinin yanı sıra Havza bazlı fark 

ödemesinde buğday’a, mısır’a ve ayçiçeği’ne fark ödemesi verilmesi üreticileri memnun 

etmiştir. Ancak 17 üründen prim desteği artmayan tek destek de pamuk oldu ne yazık ki. 

Bunun dışında lisanslı depolara ürün koyan çiftçiler için açıklanan desteklerdeki artış yapılması 

da üreticimiz açısından olumlu oldu. Tarımsal üretim, ülkemizin gıda güvenliği ve ekonomisi 

için hayati öneme sahiptir. Kırsal yaşamı canlandıracak bu adımlar aynı zamanda sürdürülebilir 

tarımı destekleyecektir.” dedi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ise, yaptığı değerlendirmede “Tarımsal üretimde 

bilhassa bu yıl yaşanan sıkıntılar bu şekilde devam ederse; üretimden vazgeçen çok fazla üretici 

görürüz. Bir yandan artık çok daha fazla hissettiğimiz iklim değişikliği ve küresel ısınmanın 



 

olumsuzlukları diğer yandan üreticinin emeğinin karşılığını alamaması çiftçilerimizi üretimin 

içinden koparmaktadır. Çok büyük emek ve zahmetle zor şartlarda üretme gayreti içerisinde 

olan üreticimizin topraktan, tarımdan uzaklaşmaması için Tarımsal üretim planlamasının da 

tarımsal desteklerinde çok iyi ve yetebilir olarak düzenlenmesi gerekiyor. 

ürkiye'mizi layık olduğu seviyeye yükseltebilmek için mutlaka tarımımıza , tarımsal 

ekonomimize birinci derecede önem vermek mecburiyetindeyiz. “ dedi. 

30 AĞUSTOS ZAFER BAYRAMIMIZ KUTLU OLSUN 

Ülke olarak her zaman ileriye, geleceğe baktıklarını ifade eden Meclis Başkanı Murat Kaya son 

olarak 30 Ağustos Zafer Bayramı’nı kutlayarak “Vatanın her karış toprağını korumadan, 

tarihimize bakmadan, geleceğe bakmak mümkün olmaz. Vatanımızın birliği ve milletimizin 

bağımsızlığı uğruna verilen mücadelenin kazanıldığı bu anlamlı zaferin yıldönümünde, başta 

Mustafa Kemal Atatürk ve silah arkadaşlarını, kanları ile bu toprakları vatan yapan aziz 

şehitlerimizi ve gazilerimizi rahmet, minnet ve şükranla anıyor milletimizin 30 Ağustos Zafer 

Bayramı’nı kutluyorum" dedi. 

TARIM KREDİ KOOPERATİFLERİNE 

ZİYARETLER DEVAM EDİYOR 
 

Tarım Kredi Kooperatiflerine Ziyaretler Devam Ediyor. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Merkez Tarım Kredi Kooperatif Yönetim Kurulu Başkanı 

Veyis KAYA ve Merkez Tarım Kredi Kooperatif Müdürü Ahmet DURSUN, Huzurkent Tarım Kredi 

Kooperatif Müdürü Ayten Gülhan TEMİZKAN ve Yeşiltepe Tarım Kredi Kooperatif Müdürü 

Murat Fahrettin ÖRSEL ‘e ziyarette bulunarak tarım kredi kooperatiflerinin tarımsal üretime 

kazandırdığı ivmeyi, kırsalda yaşayan insanların desteklenmesi, tarım, hayvancılık ve diğer 

sektörlerde verimliliğin arttırılması konularında istişarede bulundular.  

önetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, “Öncelikle bugün Resmi Gazetede yayınlanan 

Bitkisel Üretime Yönelik Desteklemeler İle Diğer Bazı Tarımsal Desteklemelere İlişkin 

Kararda, 2024-2025 üretim sezonuyla başlayan 3 Yıllık Bitkisel Üretim Planlaması ve 

2025-2026-2027 üretim yıllarını kapsayan desteklerin açıklanması çiftçilerimize ve 

üreticilerimize hayırlı olur inşallah.  

Tarım Kredi Kooperatiflerimiz; binbir emek ve zahmetle çok zor şartlarda üretme gayreti 

içerisinde olan çiftçilerimize sağladığı avantajlar ile tarımsal faaliyetlerde kullanmak üzere 

ortaklarının her türlü ihtiyaçlarını sağlayarak üretimlerine de katkıda bulunuyor. Ortaklarının 

ürettikleri ürünü en uygun şekilde satın alarak kooperatifçilik ilkeleri çerçevesinde 

dayanışmayı ve Türk tarımı ile ekonomisine hizmeti en güzel şekilde sunuyor. Özellikle son 

yıllarda çiftçinin gerçek dostu olarak önemli bir rol üstlenen kooperatiflerimizin çiftçimize olan 

katkısından memnunuz” dedi.  
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TOBB Akreditasyon Sistemi kapsamında ziyaretlere eşlik eden Genel Sekreter Yardımcısı Ezfi 

Fındık Güngör ve Borsa Tescil Memuru Osman Şahin ve kooperatiflerin borsa ile ilişkilerine ve 

faaliyetlerine yönelik anket çalışmasını da gerçekleştirmiş oldu. 

 

YÖNETİM KURULU BAŞKANI MUSTAFA TEKE,30 

AĞUSTOS BAŞKOMUTANLIK MEYDAN MUHAREBESİ 

ZAFERİ DOLASIYLA BİR MESAJ YAYINLADI 

 



 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 

Başkanı Mustafa Teke, 30 Ağustos 1922'de 

bağımsızlığı için şahlanan Türk Milleti'nin 

102 yıldır aynı inanç ve kararlılıkla yoluna 

devam ettiğini belirterek "30 Ağustos, Türk 

Milleti'nin istiklal ve istikbalinin zaferidir. 

Bu zafer bizleri istiklalimize kavuşturmuş, 

istikbalimize ışık olmuştur" dedi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, 30 

Ağustos Başkomutanlık Meydan 

Muharebesi Zaferi dolasıyla bir mesaj 

yayınladı. 

30 Ağustos'ta Türk ordusunun zaferiyle 

sonuçlanan Başkomutanlık Meydan 

Muharebesi'nin 102'inci yıl dönümünü 

büyük bir gururla kutladıklarını belirten 

Teke, "30 Ağustos, bağımsızlığımıza yönelik 

bir tehdit söz konusu olduğunda bir ve 

beraber küllerimizden doğacağımızın, 

imkânsızlık diye bir şeyin olmayacağının, bu 

toprakların ezeli ve ebedi olarak Türk 

Milleti'ne ait olduğunun tüm dünyaya ilan 

edildiği gündür" diye konuştu. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke 

sözlerine şöyle devam etti: 

"26 Ağustos'ta başlayıp, 30 Ağustos'ta Türk 

ordusunun zaferiyle sonuçlanan 

Başkomutanlık Meydan Muharebesi 

tarihimiz için dönüm noktası olmuş, Türk 

Milleti şartlar ne olursa olsun 

bağımsızlığından asla taviz vermeyeceğini 

birlik ve beraberliğin en güçlü ve güzel 

örneğiyle göstermiştir. Bugünün 

bağımsızlık savaşını cephelerde değil 

fabrikalarda, üretim tezgâhlarında, işimizin 

başında veriyoruz. İş dünyasının temsilcileri 

olarak ekonomik bağımsızlığımız için birlik 

ve beraberlik içerisinde güçlü Türkiye'nin 

devamı için çalışıyoruz. Bu önemli günün yıl 

dönümünde ulu önder Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk ve silah arkadaşları başta olmak 

üzere tüm şehitlerimizi ve gazilerimizi 

rahmet ve minnetle anıyorum." 

TARSUS TİCARET BORSASI MECLİS BAŞKANI 
MURAT KAYA, 30 AĞUSTOS ZAFER BAYRAMI’NIN 

102. YILDÖNÜMÜNÜ KUTLADI 
 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya, 30 Ağustos Zafer Bayramı’nın 102. 

Yıldönümünü kutladı. 

Meclis Başkanı Murat Kaya açıklamasında, 30 Ağustos Zaferi'nin Türk milletinin kararlılık, 

inanç, birlik ve beraberliğinin eseri olduğunu belirterek "İşgal altında bulunan bir milletin 

yokluklara, zorluklara rağmen büyük bedeller ödeyerek vatan toprağını koruduğu ve 

bağımsızlığından vazgeçmeyeceğini yedi düvele ilan ettiği o büyük günün, 30 Ağustos Zafer 

Bayramı'nın 102'inci yılını kutlamanın haklı gururunu yaşıyoruz. Bugün de, geçmişten aldığımız 

ilhamla şehitlerimizden aldığımız emanetin sorumluluğunun idrakiyle, istikbale doğru 

ilerlemenin kararlılığı içindeyiz" dedi.  

Meclis Başkanı Murat Kaya, Türk milletinin tam bir asır önce verdiği mücadelenin bugün de 

farklı şekilde ve alanlarda sürdürüldüğünü ifade ederek, Türkiye'nin ekonomik bağımsızlığı için 

iş dünyası olarak yerli ve milli üretimin yanında ve destekçisi olduklarını belirtti.  



 

 

Meclis Başkanı Kaya sözlerini şöyle sürdürdü: 

"30 Ağustos Zaferi ile sonuçlanan kahramanlık destanı bir milletin küllerinden doğuşunun 

destanı olduğu kadar, bağımsız yaşamak isteyen birçok ulusa yol gösteren bir fener olmuştur, 

Bu vesileyle; 30 Ağustos Zafer Bayramımızı kutluyor, Gazi Mustafa Kemal Atatürk başta olmak 

üzere bu zaferi bize armağan eden İstiklal mücadelemizin bütün kahramanlarını, ülkemizin ve 

milletimizin bölünmez bütünlüğü için canını veren aziz şehitlerimizi rahmet ve minnetle 

anıyorum." 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


